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Protokół z XX posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin w dniu 21.12.2020 r. 

 

Posiedzenie zdalne za pośrednictwem platformy Cisco Webex Meetings UM Lublin. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.15  

Przewodnicząca obrad: M. Pietrzela 

Protokólant obrad: M. Tarkowska 

 

Porządek obrad:. 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XIX Posiedzenia Rady w dniu 26.11.2020 r.  
4. Informacja o działaniach Rady między posiedzeniami i o otrzymanej 

korespondencji.  
5. Budżet Miasta Lublina na rok 2021 – pozycje istotne dla dzielnicy Sławin  i  

możliwości ich  wsparcia w celu realizacji. 
6. Zapewnienie bezpieczeństwa i utrzymania porządku na terenie dzielnicy – 

sprawy bieżące i propozycje na rok 2021. 
7. Przeznaczenie rezerwy celowej dzielnicy na rok 2021 – propozycje wstępne, 

dyskusja. 
8. Uzgodnienie terminów posiedzeń i dyżurów Rady w roku 2021.  
9. Życzenia świąteczne i noworoczne (dla członków Rady i osób wspomagających 

Radę). 
10. Plany i zadania Rady na rok 2021 – dyskusja. 
11. Wolne wnioski i zapytania. 
12. Zakończenie posiedzenia.  

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad 1.  

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela otworzyła posiedzenie wypowiadając formułę: 

„Otwieram obrady Rady Dzielnicy Sławin”. Następnie poprosiła o wypełnienie 

elektronicznej ankiety - listy obecności na posiedzeniu. Stwierdzono, że w tym 

momencie w posiedzeniu uczestniczy 13 członków Rady Dzielnicy, co stanowi 

wymagane quorum. Lista obecności członków Rady (zał. Nr 1).  

W posiedzeniu jako goście uczestniczyli też radny Rady Miasta M. Bubicz i w części 

posiedzenia mieszkaniec dzielnicy. 

 

Ad 2.  

Przewodnicząca odczytała zaproponowany porządek posiedzenia i spytała, czy są 

propozycje zmian. Nie zgłoszono propozycji zmian. Przewodnicząca poddała pod 

głosowanie porządek obrad. Został przyjęty jednogłośnie (13 głosów za). 

Po głosowaniu do posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin dołączył M. Chrzonstowski. 
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Ad 3. 

Przewodnicząca zapytała, czy są uwagi do projektu protokołu z posiedzenia Rady 

Dzielnicy Sławin nr XIX z dnia 26.11.2020 r. R. Osiak zgłosił dwie poprawki, które 

następnie odczytał. Przewodnicząca poddała pod głosowanie uzupełniony o te 

poprawki projekt protokołu. Protokół został przyjęty jednogłośnie (14 głosów za). 

 

Ad. 4. Informację przedstawił przewodniczący Zarządu R. Osiak: 

 Odpowiedziano na Wniosek autorki projektu D-38 z VI edycji Budżetu 

Obywatelskiego dotyczący ustalenia aktualnego statusu jej projektu (w 

zakresie wiedzy Rady). 

 Mieszkańcowi ul. Głównej przekazano informację od radnej dzielnicy  D. 

Wójcik o jej doświadczeniach w związku ze sprzeciwem na budowę anteny 

telekomunikacyjnej. 

 Członkowie Rady (R. Osiak, Z. Rzączyńska, P. Waga, D. Wójcik) 

uczestniczyli w szkoleniach Fundacji Wolności dotyczącym działania Rad 

Dzielnic oraz organizacji konsultacji społecznych dla mieszkańców. 

 Członkowie Rady (M. Pietrzela, R. Osiak) uczestniczyli w konsultacjach 

Regulaminu Budżetu Obywatelskiego na przyszły rok. 

 Odbierano korespondencję oraz aktualizowano strony internetowe Dzielnicy. 

 Interweniowano u radnych RM i w ZDIM w sprawie przyśpieszenia 

zakwalifikowania ulic Zielone Wzgórze i Wędrowna do dróg gminnych. 

Przewidywany termin przyjęcia – 01. 2021. 

 Przeanalizowano przyjęty Budżet Miasta Lublin na rok 2021 pod względem 

pozycji istotnych dla dzielnicy Sławin. 

 Rada Miasta Lublin na sesji w dniu 18.12.2020 przyjęła budżet miasta na rok 

2021 oraz omawiała konflikt Rady Rodziców z dyrektorem w ZS nr 12. 

 

Ad.5. Informację przedstawił przewodniczący Zarządu R. Osiak 

Budżet Miasta Lublin na rok 2021 zawiera następujące pozycje zlokalizowane         

na terenie dzielnicy Sławin lub poza nią, ale istotne dla jej mieszkańców (np. ścieżki 

rowerowe łączące z innymi dzielnicami): 

 dokończenie budowy węzła przesiadkowego przy ul. Zbożowej; 

 budowa brakującego chodnika po wschodniej stronie ul. Sławinkowskiej             

(od ul. J. Lisa do ul. Mieczykowej – ok. 150 tys. zł); 

 kontynuacja przygotowywania dokumentacji na przedłużenie ul. Zelwerowicza     

w kierunku zachodnim (do ul. Bukszpanowej i Zbożowej); 

 budowa ścieżek rowerowych: wzdłuż ul. Północnej i al. Solidarności (pomiędzy 

rondem Rotmistrza Pileckiego a ul. Kosmowską (BO 2020 – 2020 - 8 tys. zł, 

2021 – 180 tys. zł) i pomiędzy ul. Kosmowską a wiaduktem                                            

z ul. Smorawińskiego (BO 2021 – 350 tys. zł) oraz wzdłuż al. Warszawskiej                

(na zachód od ronda Honorowych Krwiodawców, BO 2021 – 350 tys. zł); 

 remont ul. S. Sempołowskiej (BO 2021 - 350 tys. zł); 
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 kontynuacja budowy segmentu przedszkola przy ZS nr 12 (2020 -151, 5 tys. 

zł, 2021 – 10 mln zł, 2022 – 5 mln zł); 

 budowa skweru „lasek Sławin” w pobliżu ul. Zbożowej - Zielony Budżet 2018      

– (2019 – 8 tys. zł, 2020 – 150 tys. zł). 

Konieczne jest by te zadania były skierowane do realizacji możliwie szybko, gdyż 

często wymagają przygotowania dokumentacji, przetargów i środków finansowych, 

których w tym roku może zabraknąć w kasie miasta. Dlatego ważne będzie 

monitorowanie postępu ich realizacji przez Radę Dzielnicy. 

W budżecie uwzględniono też dwa niekosztowne zadania w obiektach 

socjalnych miasta na terenie dzielnicy: wyposażenie mieszkania interwencyjnego          

w wyremontowanym budynku przy ul. Północnej 125 oraz przebudowę łazienki dla 

niepełnosprawnych w budynku Benjamina przy ul. Zbożowej. 

 

Ad. 6.   

 Na wniosek G. Orłowskiego M. Pietrzela i G. Orłowski przeprowadzili wizję 

lokalną na ul. Tarasowej. Potwierdzono, że nie jest ona odpowiednio oznakowana 

pod względem pierwszeństwa przejazdu przy skrzyżowaniach z ul. Altanową oraz 

ulicami osiedlowymi.  Może to wpłynąć na bezpieczeństwo w ruchu drogowym 

Ustalono, że w tej sprawie zostanie wysłane zapytanie do Wydziału Mobilności. 

 M. Pietrzela poprosiła radnego Rady Miasta M. Bubicza o interwencję w sprawie 

nadania tym ulicom statusu drogi miejskiej. W obecnym stanie niemożliwa jest 

interwencja Straży Miejskiej czy policji. Radny M. Bubicz potwierdził, że 

rozmawiał w tej sprawie z Zastępcą Prezydenta Miasta Lublin p. A. Szymczykiem 

i będzie na bieżąco informował członków RD Sławin o dalszym toku 

postępowania w tej sprawie. 

 w budynku przy ul. Chabrowej (pustostan) przebywają bezdomni a w lecie 

odbywały się w nim imprezy (Z. Rzączyńska). Zaproponowano by w tej sprawie 

skontaktować się ze Strażą Miejską i Policją. 

 R. Osiak zaproponował ponowne rozważenie przez Radę propozycji ruchu 

jednokierunkowego na odcinku ul. Kasztelańskiej (od Limbowej do Relaksowej). 

Po przeprowadzonej dyskusji, ze względu brak zgłaszanych dalszych uwag 

mieszkańców Rada podtrzymała poprzednie stanowisko w tej sprawie. 

 D. Wójcik zabrała głos w sprawie kontroli antysmogowych. B. Kamieńska – 

Krzowska poinformowała, że wielokrotnie dzwoniła z interwencją do Straży 

Miejskiej z prośbą o zbadanie czym palą w piecach sąsiedzi. M. Pietrzela 

zaproponowała skierowanie do straży miejskiej zapytania dotyczącego 

przeprowadzonych kontroli pod tym względem na dzielnicy Sławin. 

 ul. Sławinkowska – kierowcy samochodów nagminnie przekraczają dozwoloną 

prędkość. Konieczne ponowienie interwencji w Straży Miejskiej i Policji (R. Osiak). 

 

Ad. 7 

 M. Pietrzela zaproponowała przeznaczenie części środków z rezerwy do kwoty 

20 tys. zł) na dofinansowanie przebudowy (ewentualnie razem  z Zarządem 
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Dróg i Mostów) na ul. Zielone Wzgórze przejazdu rowerowego (w ramach 

istniejącego ciągu pieszo-rowerowego wzdłuż ul. Poligonowej).  

 M. Pietrzela zaproponowała przeznaczenie części środków z rezerwy             

na wyznaczenie na jezdni ul. Relaksowej przejazdu rowerowego (w ramach 

istniejącego ciągu pieszo-rowerowego wzdłuż ul. Poligonowej).  

 Z. Rzączyńska ponownie zaproponowała przeznaczenie środków z rezerwy na 

montaż luster na zakrętach ul. Sławinkowskiej obok Ogrodu Botanicznego. 

Wymaga to uzyskania pozytywnej opinii i rozwiązania lokalizacji luster 

Wydziału Zarządzaniem Ruchem Drogowym i Mobilnością UM (poprzednie 

dwie opinie Wydziału były negatywne). Dopiero po uzyskaniu pozytywnej opinii 

wraz z rozwiązaniem uzgodnionym z Policją możliwe będzie wystąpienie        

do ZDiM z prośbą o wycenę zadania i przyjęciem do realizacji.  

 Z. Rzączyńska zgłosiła propozycję montażu latarni ulicznych fotowoltaicznych   

w ul. Mgielnej i Wodnej (wcześniej sygnalizowane przez M. Tarkowską). 

 Z. Rzączyńska zgłosiła remont części ul. Lawendowej - odcinek od pętli 

autobusowej (zakres do wysokości przeznaczonej kwoty). 

 G. Orłowski zaproponował, aby w celu przedłużenia istniejącego ciągu 

pieszego UM wykupił grunt w pobliżu ul. Relaksowej 9.  R. Osiak potwierdził, 

że jest to zasadne, ale nie jest to dozwolone ze środków rezerwy celowej.  

 G. Orłowski zaproponował również, oświetlenie tego ciągu pieszego.  

R. Osiak przypomniał, że ciąg ten był zrealizowany ze środków rezerwy 

celowej dzielnicy w poprzedniej kadencji Rady. Rada wówczas nie uwzględniła 

oświetlenia z uwagi na konieczność prowadzenia długiego i kosztownego 

zasilenia (m. in nie było uruchomione oświetlenie ul. Relaksowej) oraz 

brakowało miejsca na ustawienie latarni (część granicy nieruchomości 

przebiega przy brzegu chodnika. Być może w przyszłości gmina stanie się 

właścicielem sąsiedniej nieruchomości (obecnie INTERBUD SA) i będzie         

to łatwiejsze do realizacji. 

 

Ad. 8. 

Rada zaakceptowała propozycje, aby w roku 2021 posiedzenia Rady odbywały się      

w pierwszy nieświąteczny poniedziałek miesiąca (za wyjątkiem stycznia i grudnia 

oraz ewentualnie sierpnia).  

Dyżury w siedzibie Rady z powodu pandemii zostaną zawieszone w I półroczu 2021. 

Informacja na temat aktualnych terminów posiedzeń i wstrzymania dyżurów jest 

zamieszczana na stronie internetowej dzielnicy. 

Termin następnego posiedzenia (M. Pietrzela) - wstępnie 11.01.2021 r, w formie 

zdalnej, przez platformę UM Cisco Webex meetings (termin uzależniony                   

od możliwości dostępu do tej platformy). 
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Ad. 9. 

Zostanie przygotowana kartka świąteczna Rady (treścią życzeń świąteczno-

noworocznych zajmie się K. Kocot a grafiką P. Waga) oraz wysłana do osób 

współpracujących z Radą i zamieszczona na stronie internetowej Rady Dzielnicy. 

 

Ad. 10. 

R. Osiak zwrócił uwagę  na wykonanie analizy potrzeb mieszkańców dzielnicy. 

Zaproponował ich podział na kilka spójnych funkcjonalnie obszarów: na  potrzeby dla 

osiedla Botanik (tereny zielone i rekreacyjne), na potrzeby dla części osiedla na 

południe od ul. Willowej i ul. gen B. Ducha (budowa ul. Sławinek, remonty generalne 

ulicy Skrytej i Nowickiego), na potrzeby na ulicach pomiędzy i przy ul. Zbożowej                   

i Sławinkowskiej (remonty części ulic), na potrzeby na obrzeżach zachodnich 

dzielnicy (budowa ulicy Skowronkowej czy Mgielnej). Ważny dla dzielnicy może się 

okazać projekt zmiany MPZP w rejonie ulic Deszczowej i Kmiecej, budowa budynków 

przy ul. Poligonowej od strony Górek Czechowskich (ze względów powiązania 

funkcjonalnego z osiedlem Botanik) czy budowa przedłużenia ul. A. Zelwerowicza   

do ul. Sławinkowskiej. 

D. Starczewski poruszył sprawę konieczności budowy małego boiska przy ZS Nr 12    

i wsparcia dla UKS Sławin. 

Z. Rzączyńska zaznaczyła wagę i znaczenie konsultacji społecznych dla uzyskania 

informacji o potrzebach mieszkańców.  

D. Wójcik zaproponowała wykorzystanie w tym celu ankiet w tych konsultacjach . 

Ponownie podjęto temat lepszej komunikacji z mieszkańcami przez ustawienie tablic 

informacyjnych na terenie dzielnicy m. in. z podaniem adresu strony internetowej  

dzielnicy. 

 

Ad. 11 

Radni Dzielnicy zostali poinformowani o wnioskach Komisji Skarg i Wniosków Rady 

Miasta Lubin w sprawie skargi na Dyrektora Zespołu Szkół nr 12. 

 

Ad.12. 

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin i zamknęła posiedzenie o godz. 21.07. 

  Protokołowała: Monika Tarkowska   (-) 

Załączniki: 

1. Lista obecności RD Sławin na XX posiedzeniu w dniu 21.12.2020 r. 

2. Wyniki ankietowania nad przyjęciem porządku obrad XX posiedzenia. 

3. Wyniki ankietowania nad przyjęcie protokołu z obrad XIX posiedzenia 

 

       Protokół zatwierdzony w dniu 11.01.2021                   Przewodnicząca Rady  

                                                                                                          Dzielnicy Sławin 

      (-) 
   Małgorzata Pietrzela 


